
  

PROTOKÓŁ  Nr 9/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski  

z dnia 19 października 2015 r. 

 

 

 Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w godz. 

11.00 – 12.00. 

 W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji: 

1. CHILKIEWICZ JERZY  - Przewodniczący 

2. CAR MIKOŁAJ – członek komisji 

3. KIRYLUK MIKOŁAJ – członek komisji 

4. KOWALCZUK JAN – członek komisji 

5. TKACZUK LUCYNA – członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 

3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 

 

Przebieg posiedzenia protokołowała Inspektor ALA WAWULSKA. 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu.   

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi  Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji JERZY CHILKIEWICZ przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu 

Komisji, po czym zapoznał z następującym porządkiem posiedzenia. 

 

P o r z ą d e k  p o s i e d z e n i a: 

1. Zaopiniowanie materiałów  na X Sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 22 października 2015 

roku: 

1a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok; 

1b) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi 

Hryniewicze Duże; 

1c) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości od 

osoby fizycznej na rzecz Gminy Bielsk Podlaski.. 

1d) Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy 

Bielsk Podlaski na realizację inwestycji drogowej „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1688B 

Piliki-Pietrzykowo Gołąbki-Bolesty-Skrzypki Duże-Skrzypki Małe-Truski. 

2. Sprawy bieżące.   

R e a l i z a c j a  p o r z ą d k u  p o s i e d z e n i a: 

 

Ad. 1a) 

Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2015 rok, stanowi Załącznik 

Nr 3 do protokołu. Treść wniosku przedstawiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy. 

Omówiła propozycje zmian wprowadzanych na podstawie pism Podlaskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Białymstoku, wniosku Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim oraz zmiany w dochodach i wydatkach proponowane po przeprowadzeniu 



analizy wykonania budżetu za trzy kwartały 2015 roku. Poinformowała też, że do czasu sesji, 

prawdopodobnie wpłynie pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego przekazujące środki na 

wypłatę diet członkom obwodowych komisji wyborczych. Stosowne zmiany zostaną do projektu 

uchwały dodatkowo wprowadzone. Pani Skarbnik powiedziała też, że niebawem ukaże się 

ogłoszenie GUS-u o cenie żyta, która będzie podstawą do ustalenia podatku rolnego, co nastąpi w 

listopadzie br. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  Projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Ad. 1b) 

Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie 

wsi Hryniewicze Duże, stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

poinformowała, że wniosek zawiera szczegółowe uzasadnienie tej sprawy.  W związku z 

pozyskaniem przez Parafię p.w. Zaśnięcia  Najświętszej Marii Panny w Bielsku Podlaskim 

dodatkowych  terenów przylegających do cmentarza, należy uruchomić procedurę planistyczną. 

Końcowym jej efektem będzie uchwalenie planu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Ad. 1c) 

Wniosek Wójta Gminy dot. projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości od osoby fizycznej na rzecz Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik Nr 5 do 

protokołu. Jego treść przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Wyjaśniła, że przejęcie 

oferowanej nieruchomości pozwoli na poszerzenie istniejącej w obrębie gruntów wsi Ploski drogi o 

szerokości 5 metrów. Jeden z mieszkańców deklaruje nieodpłatne przekazanie  działek wzdłuż tej 

drogi, co pozwoli na jej poszerzenie o dodatkowe 3 metry.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Ad. 1d) 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący zabezpieczenia środków finansowych  w budżecie Gminy Bielsk 

Podlaski na realizację inwestycji drogowej realizowanej przez Powiat Bielski na zadanie pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1688 B Piliki-Pietrzykowo Gołąbki-Bolesty-Skrzypki Duże-

Skrzypki Małe-Truski”, stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

 Wniosek oraz projekt uchwały omówiła Wójt Gminy – RAISA RAJECKA. Poinformowała, że 

Starosta wystąpi z wnioskiem o tzw. „schetynówkę” (termin składania wniosków upływa 30 

października br.). Proponuje się więc przyjęcie uchwały intencyjnej do zabezpieczenia środków w 

budżecie na 2016 rok. Wartość inwestycji przekracza 7 mln złotych, ze „schetynówki” można 

pozyskać 3 mln zł, więc pozostałe 4 mln zł zostanie podzielone między oba samorządy (po 2 mln 

zł). Przy ocenie wniosku można uzyskać dodatkowe punkty za współpracę między samorządami 

przy realizacji inwestycji. Identyczna sytuacja będzie w przypadku ubiegania się gminy o 

„schetynówkę” na budowę drogi z Pietrzykowa przez Szastały i szkółkę do Grabowca. Pani Wójt 

poinformowała, że dopiero po rozstrzygnięciu „schetynówek” będzie prowadzony nabór wniosków 

na drogi z PROW-u. Mówiąc o współpracy z Powiatem, RAISA RAJECKA poinformowała, że 

można już jeździć drogą Mokre-Knorydy-Starowieś, droga jest ładna, prowadzone są jeszcze roboty 

dodatkowe. 

Radny MIKOŁAJ CAR (Knorydy) zwrócił uwagę, że nie ma wszystkich zjazdów, powiedział też o 

potrzebie zmiany zjazdu przy przystanku autobusowym. Po rozmowie z Inspektorem  Nadzoru 

okazało się, że nic nie da się już zmienić. Radny powiedział, że zabrakło konsultacji projektu w 

terenie. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że przy projektowaniu gminnych inwestycji 

drogowych, przed wydaniem pozwolenia na budowę, projekt jest przekazywany sołtysom  z danych 

miejscowości w celu zgłoszenia uwag do niego. Mówiąc o tym zaznaczyła, że mimo wszystko 

należy docenić, że jest współpraca z  Powiatem. 

Odnosząc się do tej uwagi, Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że Powiatowy 

Zarząd Dróg w ramach remontu drogi projektuje tylko zjazdy już istniejące. 



Radny MIKOŁAJ CAR zgłosił potrzebę przestawienia przystanku  szkolnego w Mokrem, ponieważ 

kierowca ma problem z zawracaniem autobusu. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Ad. 2) 

W sprawach bieżących: 

- Przewodniczący Komisji JERZY CHILKIEWICZ zapytał o perspektywy budowy drogi Rajsk-

Plutycze. Pani Wójt poinformowała, że inwestycja jest na etapie projektowania i nie będzie jeszcze 

realizowana w 2016 roku. Podkreśliła, że inwestycji drogowych realizowanych przez Powiat jest 

dużo, ale ciągle są nowe potrzeby budowy dróg oraz wskazane remonty dróg już istniejących. Jako 

przykład podała drogę w Bolestach, gdzie trzeba wykonać nakładkę na istniejącą nawierzchnię 

asfaltową. Trzeba jednak pamiętać, że są miejscowości w gorszej sytuacji (dziury w asfalcie, błoto), 

dlatego należy cieszyć się z każdego odcinka drogi, który uda się wykonać wspólnie z Powiatem. 

Wracając do drogi Plutycze-Rajsk powiedziała, że dodatkowym utrudnieniem jest potrzeba 

wykupienia gruntów na potrzeby tej inwestycji, aby wyprostować drogę.  Zaznaczyła jednak, że 

obie wsie mają zabezpieczony wyjazd asfaltowy. 

- Radny JAN KOWALCZUK zapytał, czy Powiatowy Zarząd Dróg wymierzy drogę w Miękiszach 

przy działce, gdzie znajduje się źródełko wody. Pani Wójt potwierdziła, że wg jej wiedzy, zlecenie 

w tej sprawie już wysłano. 

- Na prośbę JERZEGO CHILKIEWICZA Wójt Gminy poinformowała o zasadach wycinki drzew 

rosnących na działkach gminnych. Wymagana jest zgoda Starosty, bowiem Gmina sama sobie nie 

może wydać decyzji. 

- Radni interesowali się projektem budżetu na 2016 rok. Pani Wójt poinformowała, że zgodnie z 

obowiązującymi przepisami, projekt zostanie przygotowany i przedłożony Radzie Gminy oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej do dnia 15 listopada 2015 r. Dodatkowo Skarbnik Gminy 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA wyjaśniła procedurę  w przypadku, gdy Rada Gminy nie uchwali 

budżetu. Pani Wójt dodała, że projekt budżetu będzie przygotowany na bazie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, będą ujęte zadania przechodzące z roku na rok. 

- Na prośbę radnego JERZEGO CHILKIEWICZA, Pani Wójt przekazała kilka informacji na temat 

zakupionego kontenera socjalnego, który we wsi Woronie będzie pełnić funkcję świetlicy wiejskiej: 

koszt – ok. 70 tys. zł, wymiary – 12 m x 4 m, zabezpieczenie w energię elektryczną, wodę, 

zamontowane schody, kuchenka elektryczna. 

 

Innych spraw nie zgłoszono.  

 

      Protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska    

 

Przewodniczący Komisji: 

JERZY CHILKIEWICZ  ……………………. 

 

Członkowie Komisji: 

     

MIKOŁAJ CAR   ……………………. 

 

MIKOŁAJ KIRYLUK ……………………. 

 

JAN KOWALCZUK  ………………………. 

 

LUCYNA TKACZUK ………………………. 

 

 


